
RADA MIASTA
Golub-Dobrzyń

sów. golubsko-dobrzyński
woj. kujawsko-pomorskie

Rada Miasta Golubia-Dobrzynia
Radni-Sesja

Protokół nr LXVI/2022
LXVI Sesja w dniu7 grudnia 2022
Obrady rozpoczęto 7 grudnia 2022 o godz. 14:00, a zakończonoo godz. 17:20 tego samegodnia.

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków oraz zaproszeni goście: Burmistrz Miasta p.Mariusz Piątkowski, Skarbnik Miasta p. Jacek Dowgiałło, Kierownik Wydziału GospodarkiKomunalnej p. Dawid Jarecki, Kierownik wydziału Infrastruktury p. Justyna Stokowska,Adwokat Urzędu Miasta p. Piotr Pawłowski, radca prawny p. Marzena Rumińska orazdyrektorzy i kierownicy jednostek podległych.

Obecni:

|.

bukasz
Bednarski

2. Justyna Bestry
3.HannaGrzywińska
4. Franciszek Jagielski
5. Andrzej Kuciński
6. Monika Kwidzyńska
7. Anna Paprocka
8. Józef Pietrzak
9. Łukasz Pietrzak
10. Dominika Piotrowska
11. Jolanta Rzeszotarska
12. Krzysztof Skrzyniecki
13. Marek Stawski
14. Aleksander Wichrowski
15. Konrad Zaporowicz

I. Otwarcie sesji.

Przewodniczący Rady p. Łukasz Pietrzak przywitał zebranych i otworzył LXVI Sesję RadyMiasta Gołubia-Dobrzynia.

2. Stwierdzenie quorum.

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum, przy którym rada możeobradować i podejmować prawomocne uchwały.

3. Wybór sekretarza obrad

Na funkcję Sekretarza obrad LXVI Sesji Rady Miasta Gołubia-Dobrzynia PrzewodniczącyRady Miasta p. Łukasz Pietrzak zaproponował kandydaturę Wiceprzewodniczącego RadyMiasta p. Andrzeja Kucińskiego. Pan Andrzej Kuciński wyraził zgodę na funkcję Sekretarzaobrad.



Głosowano w sprawie:
Wybór sekretarza obrad: Kandydatura na Sekretarza obrad Wiceprzewodniczący Rady Miasta

Andrzej Kuciński.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Justyna Bestry, FranciszekJ agielski, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka.

Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Krzysztof Skrzyniecki, Marek

Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(3)
Łukasz Bednarski, Hanna Grzywińska, Jolanta Rzeszotarska

4. Wnioski do porządku obrad.

W tym punkcie skarbnik miasta p. Jacek Dowgiałło złożył wniosek do przedłożonej już

wcześniej radnym projektu budżetu na rok 2023 w związku z opinią jaka otrzymano od

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie tego projektu. Skarbnik zawnioskował o dodanie

12 paragrafuotreści: ustala się dochodyz tyt. opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi

w wysokości 3 410.406,10 zł oraz wydatki związane Z funkcjonowaniem odpadami

komunalnymi w wysokości 3 410 406,10 zł co stanowi uzupełnienie ww. uchwały o

charakterze technicznym, natomiast te wartości wynikają z załącznika nr I czyli planu

dochodówi załącznika nr 2 czyli planu wydatków. Tego typu zapis powinien być powtórzony

w części normatywnej. W związku z powyższym zmienia się numeracja paragrafów 13. 14. 15

natomiast pozostały zakres pozostaje bez zmian.

Druga zmiana w uchwale budżetowej na 2023 rok na prośbę Regionalnej Izby Obrachunkowej

dotyczy uzasadnieniei objaśnienie do projektu ww. uchwały. Dotyczy zadania pn. „Remont

domu pod kapturem w Golubiu-Dobrzyniu”” dodając następującą treść: pewne elementy

składowe zostaną wymienione na elementy posiadające lepsze parametry. Instalacje

oświetlenia podstawowego we wszystkich pomieszczeniach obiektu zaprojektowano jako

oprawy LED. Instalacja c.o. zasilana będzie z elektrycznych mat grzewczychi kanałowych

podłogowych grzejników elektrycznych. Zadanie realizowane będzie w oparciu o pozwolenie

na budowę. Mając na uwadze powyższe, wydatki dotyczące tego zadania będą miały charakter

majątkowy. W nazwie tego zadania było ujęte jako „ Remont domku pod kapturem”' natomiast

w planie budżetu na rok przyszły jest to zadanie inwestycyjne- majątkowe w związkuz tym

należało doprecyzować, iż jest to wydatek o charakterze majątkowym, w pozostałym zakresie

nic się nie zmienia.

W tym punkcie również Burmistrz Miasta p. Mariusz złożył wniosek o przesunięcie pkt. 7

dotyczącego Sprawozdania Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym w tym z wykonania

uchwał na pkt.12 przed wolnymi wnioskami.

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak poddał pod głodowanie powyższe wniosek

przeniesienia pkt. 7 na pkt. 12 porządku obrad.



Z. uwagi na fakt, iż glosowanie nie zostało dodane do programu sesja radna głosowałamandatami. Stosunkiem głosów 12 ,, za”* wniosek Burmistrza Miasta został uwzględniony.

5. Przyjęcie protokołów z:

a) LXIV sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia.

Głosowano w sprawie:
LXIVsesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia..

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka,JózefPietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Krzysztof Skrzyniecki, Marek
Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(3)
Łukasz Bednarski, Hanna Grzywińska, Jolanta Rzeszotarska

b) Nadzwyczajnej LXV sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia.

Głosowano w sprawie:
Nadzwyczajnej LXV sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia..

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka,Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Krzysztof Skrzyniecki, Marek
Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(3)
Łukasz Bednarski, Hanna Grzywińska, Jolanta R zeszotarska

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Miasta z prac w okresie międzysesyjnym.W pierwszej kolejności sprawozdanie z pracy w okresie międzysesyjnym przedstawił
Przewodniczący Komisji Oświaty p. Aleksander Wichrowski.z posiedzenia Komisji
Infrastruktury p. Justyna Bestry, następnie z prac Komisji Skarg Wnioskówi Petycji p. AnnaPaprocka,w dalszej kolejnościz prac Komisji Komunalnejp. Józef Pietrzak z powodunieobecności na Sali p. Jolanty Rzeszotarskiej wjej imieniu Przewodniczący Rady Miasta
przedstawił sprawozdanie z posiedzenia komisji Budżetu Rady Miasta Golubia-Dobrzynia

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym w tym z wykonania uchwał.

Z. uwagi na wprowadzenie zmiany w porządku obrad na wniosek Burmistrza Miasta pkt. nr 7przeniesiony na pkt.12.



8. Przedstawienie projektu uchwały budżetu na 2023 rok;

W tym punkcie skarbnik Miastap. Jacek Dowgiałło przedstawił podstawowe informacje na

temat projektu uchwały budżetowej na rok 2023.

Ustala się łączną kwotę dochodów budżetu na 2023 rok w wysokości 70.556.755,47 zł, z
tego:
— dochody bieżące w kwocie: 53.101.218,34 zł;

— dochody majątkowe w kwocie: 17.455.537,13 zł,

Ustalasię łączną kwotę wydatków budżetu na 2023 rok w wysokości 86.025.772,67 zł. z

tego:
— wydatki bieżące w wysokości: 62.867.592,65 zł;

— wydatki majątkowe w wysokości: 23.158.180,02zł,

Dotyczy takich zadań jak: Budowa ronda- Piłsudskiego -Sokołowska- Rypińska w wysokości

29.746.238,00 zł, budowa Obwodnicy miasta Golubia-Dobrzynia w wysokości 185.238.00 zł,

Budowaul. Sosnowej oraz ulicy Kalinowej w wysokości 870.000,00 zł, wykup gruntóww
kwocie 100.000,00 zł , Kompleksowa termomodernizacja Zespołu Szkół Miej skich w kwocie

8.000.000,00 zł, zniesienie barier transportowych obejmujących zakup auta do przewozu dzieci

niepełnosprawnych w kwocie 193.000,00 zł, poprawa dostępności w Miejskim Ośrodku

Polityki Społecznej w Golubiu-Dobrzyniu wartość Z projekt objęty dofinansowaniem 0

wartości 200.000.00 zł. 1 tężnia w Golubiu-Dobrzyniu wartości 225.000,00 zł, modernizacja

targowiska miejskiego w Golubiu-Dobrzyniu w wysokości 7.500.000,00 zł, remont Domku pod

Kapturem w wysokości 1.487.694,02 zł, Modernizacja stadiony OSiR w kwocie 4.211.502.00

zł.

2. Określa się zadania inwestycyjne w 2023 roku

Ustala się odpowiednio planowane:
1) dochody na zadania zlecone w wysokości: 6.291.818,00 zł, zgodnie z załącznikiem

2) wydatki na zadania zlecone w wysokości: 6.291 .818,00 zł, zgodniez załącznikiem

Deficyt budżetu w kwocie| 5.469.017,20 zł zostanie sfinansowany przychodamiz:
- zaciągniętych pożyczeki kredytów na rynku krajowym, w kwocie 15.469.017,20 zł.
Określa się łączną kwotę planowanych przychodów 17.751.000,00 zł i łączną kwotę

planowanych rozchodów 2.281.982,80 zł, zgodnie z załącznikiem .

Ustala się zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu miasta:

1) dotacje dla jednostek sektora finansów publicznych: 1.704.344.,00 zł;

2) dotacje dla jednostek spoza sektora finansów publicznych: 1.336.812,00 zł, zgodnie z

załącznikiem

Określa się plan przychodów i wydatków wydzielonych rachunków dochodów jednostek

budżetowych:
1) przychody: 31.994,00 zł;

2) wydatki: 31.994,00zł. zgodniez załącznikiem

9. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie budżetu

na 2023 rok;



Przewodniczący Rady Miasta p. ŁukaszPietrzak odczytał uchwałę nr 10/P/2022 SkładuOrzekającego Nr 5 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 7 grudnia 2022roku wsprawie wydania opinii o projekcie uchwały budżetowej Miasta Golubia-Dobrzynia na2023 rok. Następnie została odczytana Uchwała Nr 9/Dpr/2022 Składu Orzekającego nr 5Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 7 grudnia 2022 roku w sprawie opiniio możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowejMiasta Golubia-Dobrzynia na 2023 rok jak również Uchwała Nr 10/WPF/2022 SkładuOrzekającego Nr 5 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 7 grudnia 2022roku w sprawie wydania opinii o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Golubia-Dobrzyniana lata 2023-2040.

10. Dyskusja nad projektem budżetu na 2023 rok.

Wpierwszej kolejności w dyskusji nad projektem uchwały budżetowej na rok 2023 głoszabrała radna p. Monika Kwidzyńska pytając skarbnika miasta czy jest zabezpieczona kwotywbudżecie miasta na rok 2023 na remontul. Słuchajskiej.W odpowiedzi na zadane pytanie p. Jacek Dowgiałło wskazał, że jeśli chodzi o infrastrukturędrogową zostały uwzględnione takie zadania jak budowa obwodnicy miasta, budowa rodnaprzy ul. Sokołowskiej -Piłsudskiego, i budowaul. Sosnowej i to są zadania, które zostałyzaplanowane na rok przyszły,
Następnie głos zabrała radna p. Dominika Piotrowska pytając Burmistrza Miasta dlaczego niezostały zabezpieczone środki na projekt budowy ul. Słuchajskiej.W dalszej kolejności radny p. Franciszek Jagielski poprosił o informacje dotyczącągospodarki mieszkaniowej mówiąc, iż w tegorocznym budżecie zostały zmniejszone środki nagospodarkę mieszkaniową przy dzisiejszej głosowanej uchwale budżetowej 2022 r., natomiastkwota na rok 2023 jest Jeszcze niższa w stosunku do roku 2022. Pan Jagiełki dodał, iż kwotazarezerwowana na gospodarkę mieszkaniowąjest niewystarczająca, pamiętając równieżo tym,iż stan techniczny mieszkań należących do zasobów Gminy Miasto Golub-Dobrzyń jest corazgorszy.
Następnie w debacie nad projektem uchwały budżetowej na rok 2023 głos zabrał radny p.Konrad Zaprowicz podkreślając, iż w temacie modernizacji targowiska miejskiego na któryrównież został zaciągnięty kredyt na pokrycie wkładu własnego (dofinansowanie wynosi 4,8mln ) realizacji tego zadania będzie się zwracać na przestrzeni kilkunastulat.Odnosząc się do wypowiedzi p. Konrada Zaporaowicza radny p. Krzysztof Skrzynieckinadmienił, iż nie uważa, że z funkcjonowania zmodernizowanego targowiska będą płynęły

części pozyskanych wpływów przeznaczać na prace remontowana targowisku conie spotkałosię z poparciem władzy miasta.
W temacie modernizacji targowiska miejskiego głos zabrał również Przewodniczący RadyMiasta p. Łukasz Pietrzak podkreślając, iż w uchwale budżetowej na rok 2023 mamy zapisinwestycyjny w postaci wydatkowania środków na modernizacje targowiska miejskiego wwysokości 7,5 mln zł., natomiast należy pamiętać, iż z tego kwota 4.8 mln zł jestdofinansowania , wiec realnie na modernizacje targowiska z budżetu miasta będziemywydatkować ok. 2,6 mln zł. Biorąc pod uwagę wysokość obecnych wpływów do budżetumiasta, omawiana inwestycja zwraca się na przestrzeni ok. 10 lat bez podnoszenia opłatytargowej.



Radna p. Justyna Bestry w powyższym temacie przypomniała, iż 12 radnych na komisjach

Rady Miasta było za przystąpienie do składania wniosków o dofinansowanie w programie

„Polski Ład ** w związku z powyższym radna podkreśliła, iż nie rozumie trwającej dyskusji w

tej sprawie.
Następnie p. Krzysztof Skrzyniecki podkreślił fakt, iż nie jest przeciwny w aby zaciągać

kredyt na realizację równych inwestycji nad którymi radni wcześniej głosowali

( termomodernizacja Zespołu Szkól Miejskich, modernizacja stadionu OSiR), natomiast jest
przeciw braniu kredytu na inwestycje związana z modernizacją targowiska miej skiego.

ponieważ w ocenie radnegota inwestycja jest zbędna.
Odnosząc się do powyższej wypowiedzi radnego p. Krzysztofa Skrzynieckiegi, p. Justyna

Bestry podziękowała radnemu za wypowiedziane słowa mówiąc, iż wydźwiękwsieci był taki.
że to radni klubu NAS chcą tylko brać kredyt, natomiast potej wypowiedzi widać, że to

większość radnychjest za zaciągnięciem kredyty, jednocześnie zdając sobie sprawęztego, iż
samorząd nie znajdzie nowych źródeł finansowania. Z jednej strony nie chcemy sprzedawać

działek, nie chcemy brać kredytów natomiast oczekujemy nowych inwestycji.
W temacie kredytu radna p. Dominika Piotrowska nadmieniła, że niema samorządu w którym
nie kredytowano inwestycji i jest to jak najbardziej zrozumiałe, natomiast odnosząc się do

naszego samorządu, pieniądze z kredytu będą przeznaczone miedzy innymi na wydatki bieżące

(ok 12 mln.) co radna podkreśliła, iżjest to dla nie niezrozumiałe.

Odnosząc się do zarzutu radnej. Dominiki Piotrowskiej , w temacie wydatkowania środków

z kredytu na bieżące utrzymanie miasta, przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak zadał

pytanie Pani Dyrektor MOPS czynie starcza nam środków na zakup węgle do ww.jednostki.
W debacie zabrał również głos Burmistrz Miasta p. Mariusz Piątkowski apelując do

mieszkańcy miasta aby dobrze przysłuchiwali się słowom radnej p. Dominiki Piotrowskiej

ponieważ radna w jednym zdaniu mówi, że nie pojawiają się wydatki inwestycyjne po czym
za chwilę mówi, że nie tniemy wydatków inwestycyjnych. Odnosząc się do modernizacji

targowiska miejskiego Burmistrz Miasta przypomniał, iż to jest jedno z nielicznych inwestycji

, które przynoszą wpływy do budżetu miasta. Targowisko to nie tylko dochody ze sprzedaży

biletów, ale także setki osób przyjeżdzających do naszego miasta i robiących zakupy.

korzystający z usług jakie proponują także lokalni przedsiębiorcy. Burmistrz nadmienił

również,że jeśli pozbawimy się możliwości korzystania z targowiska to zarówno sprzedający

jak i kupujący wyjadą do ościennych miast.
Odnosząc się do kredytu, które miast chce zaciągną Pan Mariusz Piastowski wskazał, iż w

tym temacie otrzymaliśmy 3 opinie od Regionalnej Izby Obrachunkowej w których wskazano,

iż opinia jest pozytywnaz zastrzeżeniami.
Głos w debacie zabrała również Wiceburmistrz miasta p. Róża Kopaczewska odnoszącsię do

wcześniejszych wypowiedzi radnej p. Dominiki Piotrowskiej w temacie wydatków bieżących

mówiąc, iż wydatki w przyszłorocznym budżecie zaplanowano w wysokości 86 mln., w tym

wydatki bieżące stanowią ok. 63 mln., co stanowi 73% wartości wydatków całkowitych.
Wartość wydatków związanych z wynagrodzeniami wszystkich pracowników urzędu miasta

wynoszą w skali budżetu 7%. Pani Róża Kopaczewska podkreśliła, że nie bierzemy kredytu

tylko i wyłącznie na wydatki związane z wynagrodzeniami pracowników.
Skarbnik miasta p. Jacek Dowgiałło odnoszące się do zadanego pytania przez p. Franciszka

Jagielskiego w zakresie gospodarki mieszkaniowej wskazał, iż dział dotyczący gospodarki

mieszkaniowej obejmuje również wydatki związane z gospodarką nieruchomościamii wydatki

zaplanowane zostały łącznie na kwotę 1.201.433zł złotych. Odnosząc się do zaplanowanych

wydatków w roku bieżącym w dziale dotyczącym gospodarki mieszkaniowej są rzeczywiście

wyższe w stosunku do roku przyszłego. Należy również pamiętać, iż w tegorocznym budżecie

były zaplanowane znaczące wydatki takie jak montaż paneli fotowoltaicznych o wartości 159

tys. zł, wymiana oświetlenia na energooszczędne ok. 8 tys. zł, wykup gruntów 321 tys.zł,



elektryczną. Skarbnik podsumowując swoja wypowiedź nadmienił, iż Jest to budżetniewątpliwie trudny, pełen wyzwać dodając również , iż ma nadzieje że udasię go zrealizowaćzgodnie z założeniami.
Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak zamknął dyskusje nad projektem uchwałybudżetowej na rok 2023 a następnie zaproponował 15 minutową przerwę w obradach.

11. Przerwa w obradach.

uchwały zostały podejmowane bez odczytywanie , natomiast przez Przewodniczącegozostały wprowadzone tylko krótkie wprowadzenie do podejmowanych uchwał.W związku z powyższym radni za pomocą mandatów stosunkiem głosów 13 „za””pozytywnie zaopiniowali złożony wniosek.

Przewodniczący Rady Miasta przed podjęciem uwał ponownie wywołał quorum.
12. Podjęcie uchwał:

a) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr LI/269/202 | z dnia 28 grudnia2021 roku, w sprawie budżetu na 2022 rok;

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr LI/269/202] z dnia 28 grudnia 2021roku, w sprawie budżetu na 2022 rok;.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka,Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska, KrzysztofSkrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad ZaporowiczNIEOBECNI(2)
Łukasz Bednarski, Hanna Grzywińska

b) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Kujawsko-Pomorskiemu;
Głosowano w sprawie:
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Kujawsko-Pomorskiemu;



Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka.

Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof

Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad Zaporowicz

NIEOBECNI(2)
Łukasz Bednarski, Hanna Grzywińska

c) w sprawie nieuwzględnienia petycji

Głosowano w sprawie:
w sprawie nieuwzględnienia petycji;.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW:3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Justyna Bestry, Andrzej Kuciński, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Jolanta

Rzeszotarska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad Zaporowicz

PRZECIW (3)
Franciszek Jagielski, Dominika Piotrowska, Krzysztof Skrzyniecki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (/)
Monika Kwidzyńska
NIEOBECNI (2)
Łukasz Bednarski, Hanna Grzywińska

d) w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości;

Głosowano w sprawie:
w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości;.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW:4. WSTRZYMUJĘ SIĘ:I, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ŻA (8)
Justyna Bestry, Andrzej Kuciński, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Jolanta

Rzeszotarska. Marek Stawski. Konrad Zaporowicz
PRZECIW (4)
Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Dominika Piotrowska, Krzysztof Skrzyniecki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Aleksander Wichrowski
NIEOBECNI(2)
Łukasz Bednarski, Hanna Grzywińska



e) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia w sprawie określenia stawekpodatku od środków transportowych;

Głosowano w sprawie:
zamieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia w sprawie określenia stawek podatkuod środków transportowych;.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW:4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: I, BRAK GŁOSU: 0. NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (8)
Justyna Bestry, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Jolanta Rzeszotarska, MarekStawski, Aleksander Wichrowski, Konrad Zaporowicz
PRZECIW(4)
Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Dominika Piotrowska, Krzysztof SkrzynieckiWSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Andrzej Kuciński
NIEOBECNI(2)
Łukasz Bednarski, Hanna Grzywińska

f) w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy F inansowej Gminy Miasta Golubia-Dobrzynia;

Głosowano w sprawie:
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Golubia-Dobrzynia;.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW:4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:0. NIEOBECNI:2
Wyniki imienne:
ŻA (9)
Justyna Bestry, Andrzej Kuciński, Anna Paprocka,Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, JolantaRzeszotarska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad Zaporowicz
PRZECIW(4)
Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Dominika Piotrowska, Krzysztof SkrzynieckiNIEOBECNI(2) "*

Łukasz Bednarski, Hanna Grzywińska

g) w sprawie budżetu na 2023 rok;

Głosowano w sprawie:
w sprawie budżetu na 2023 rok;.

Wyniki głosowania
ŻA: 9, PRZECIW:4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Justyna Bestry, Andrzej Kuciński, Anna Paprocka,Józef Pietrzak, ŁukaszPietrzak, JolantaRzeszotarska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad Zaporowicz



PRZECIW (4)
Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Dominika Piotrowska, Krzysztof Skrzyniecki
NIEOBECNI (2)
Łukasz Bednarski, Hanna Grzywińska

h) w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia na
2023 rok;

Głosowano w sprawie:
w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia na 2023

rok;.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2
Wyniki imienne:
ZA (13)

:

Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka.

Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof
Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI (2)
Łukasz Bednarski, Hanna Grzywińska

i) w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miasta Golubia-Dobrzynia na 2023 rok.

Głosowano w sprawie:
w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miasta Golubia-Dobrzynia na 2023 rok..

Wyniki głosowania
ZA: 13. PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wynikiimienne:
ZA (13)
Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka.

Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof
Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(2)
Łukasz Bednarski, Hanna Grzywińska

Po podjęciu uchwał zgodnie z wcześniej zgłoszonym wnioskiem Burmistrz Miasta p. Mariusz

Piątkowski przedstawił sprawozdanie z prac w okresie międzysesyjnym. W ramach swojego

sprawozdania burmistrz miasta oddał glos Kierownikowi Wydziału komunalnego p. Dawidowi

Jareckiemu , p. Marcie Jaworskiej zastępcy kierownika Wydziału Infrastruktury, p. Róży

Kopaszewskiej zastępcy Burmistrza Miasta, p. Karolowi Kaślewiczowi kierownikowi

Wydziału Gospodarczego natomiast p. Róża Kopaczewska odczytała sprawozdanie z

realizacji uchwał Rady Miasta Golubia-Dobrzynia. W dalszej kolejności p. Marzena Rumińska

radca prawny urzędu miasta odczytała odpowiedzi na interpelacje złożone w okresie

międzysesyjnym.

13. Wolne wnioski.



Radna p. Justyna Bestry wraz z radną p Monika Kwidzyńska w imieniu mieszkanek miasta
zaprosiły na „kiermasz różności”? który odbędzie się w najbliższy piątek na teren przedszkola
przy ul. Szkłonej 37. Dochód ze sprzedaży będzie przeznaczony na leczenie chorego dziecka.
Radny p. Krzysztof Skrzyniecki w związku z wpływem pisma od firmy Marton w temacie
wygaśnięcia umowy na obsługę administracyjna cmentarza komunalnego poprosił o udzielenie
odpowiedzi kto będzie się zajmowała sprawami administracyjnymi w temacie pochówku na
cmentarzu komunalnym i czy w związku z wpływem ww. pisma zostały podjęte rozmowy z
firmą Marton z siedzibą w Bydgoszczy jako zarządcą cmentarza. Radny zapytał również czy
ww. firma posiada osobowość prawną 1 czy istnieje prawdopodobieństwo, że w pewnym
okresie czasu nie będzie można przeprowadzać pochówków na cmentarzu komunalnym.
Następnie radny p. Krzysztof Skrzynecki złożył interpelacje w imieniu mieszkańców miasta w
temacie zamontowania lustra drogowego na skrzyżowani dróg ul. Kościuszki z ul. Szkolną.

W temacie pisma dotyczącego cmentarza p. Marzena Rumińska radca prawny Urzędu Miasta
wskazała, iż po otrzymaniu pisma od firmy Marton Media czyli zarządcy cmentarza,
podjęliśmy działania zmierzające do przejęcia zarządu nad cmentarzem. W związku z
powyższym umożliwiło nam to na chwile bęcną złożenie świadczenia o wypowiedzeniu
umowy w trybie natychmiastowym bez zachowania okresu wypowiedzenia natomiast ze
skutkiem do końca roku bieżącego czyli na dzień 31 grudnia 2022 roku Od 1 stycznia 2023
roku zarząd na cmentarzem przejmuje Gmina Miasto Golub-Dobrzyń.
Następnie radna p. Dominika Piotrowska w tym punkcie również podziękowała Burmistrzowi

za adnotację dotyczącą wolnej działki, która można wydzierżawić na terenie Parku Przem-
Tech. Radna wskazała również, iż wŁysomicach odbyłosię spotkanie dotyczące pozyskiwania
środków Unijnych i grantów na realizację warsztatów, wyjazdów dla seniorów i zachęciła do
pozyskiwania tego typu środków dla naszego samorządu.
Odnosząc się do wypowiedzi radnej p. Dominiki Pietrowskiej dotyczącej nieobecności
przedstawicieli Gminy Miasto Golub-Dobrzyń na wspominanym wyżej spotkaniu w
Łysomicach dotyczącym pozyskiwana środków unijnych, zastępca kierownika Wydziału
Infrastruktury p Marta Jaworska wskazała, iż nieobecność naszego samorządu na tym spotkaniu
została usprawiedliwiona i pracownicy tut. urzędu są w stałym kontakcie z biurem LGD. Pani
Mata Jaworska kolejny raz przypomniała radnej Piotrowskie, iż w latach 2017-2022 zostało
zrealizowane 5 projektów i w ramach tych 5 projektów zostało zrealizowane 7 różnych zadań
takich jak: odnowienie muszli koncertowej, rozwój ogólnodostępnej infrastruktury rekreacyjnej
na terenie OSiR w Golubiu-Dobrzyniu, budowa ścieżki rowerowej przy ul. Lipnowskiej I etap,
przebudowai rozbudowa placu zabaw na terenie OSIR i budowaplacu zabaw przy ul „Szkolnej,
budowa skateparku na terenie OSiR i budowa siłownina terenie OSiR w Golubiu-Dobrzyniu.
Pani kierownik dodała również, że do stowarzyszenia należą gminy i Starostwoi i pozyskane
środki są dzielone na zasadzie partnerstwa. Każdy samorząd zgłasza swoje propozycje
projektów w ramach środków Jakie są dostępne, Pani Jaworska oddała również, iż środki są na
bieżąco pozyskiwane i Gmina Miasto Golub-Dobrzyń otrzymane granty w dobry sposób
wydatkuje.
Radna Dominika Piotrowska zapytała ile klubów seniora udało się otworzyć w ramach ww.

dofinansowań.
W odpowiedzi na powyższe pytanie p. Marta Jaworska wskazała, iż współpracujemy z

osobą, która realizowała razem w partnerstwie z nami na terenie naszego miasta „Dzienny
Dom Pobyty”” dla seniorów i niema sensu powielać podobne projekty. Po uzyskaniu nowych
dofinansować, zadanie będzie kontynuowane.

14. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o interpelacjach złożonych w okresie
międzysesyjnym.



Przewodniczący Rady Miasta odczytał wszystkie wnioski, które w okresie międzysesyjnym

wpłynęły do Rady Miasta Golubia-Dobrzynia.

15. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak ponownie wywoła quorum. Na 15 radnych.

13 było obecnych nasali obrad.

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad , Przewodniczący Rady Miastap.
Łukasz Pietrzak zamknął LXVI Sesję Rady Miasta Golubia-Dobrzynia.
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LISTA OBENCOSCI

l. Justyna Bestry

2. Franciszek Jagielski

3. Andrzej Kuciński

4. Monika Kwidzyńska

5. Anna Paprocka

6. Józef Pietrzak

7. Łukasz Pietrzak

8. Dominika Piotrowska

9. Jolanta Rzeszotarska

10. Krzysztof Skrzyniecki

11. Marek Stawski

12. Aleksander Wichrowski

13. Konrad Zaporowicz


